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 גשר הזיו. גלריית המכבסה -מקום

 פתיחה

זהו מבנה   מפגש לאומני הישוב.ו הצגת אומנות  גלריית המכבסה הינו מקום  -אהרון-1

 לקיים  פה את מפגש קיימא.שמחים .לאחרונה ששימש בעבר כמכבסה, ששופצה 

עזרה קיימא סיפקה תמיכה ו לתחושתי קיימא לאחרונה עלתה על הגל ובכיוון הנכון . -יובל-2 

אמיתית ורלוונטית בשלל נושאים מהמחצבה לשכונה באכזיב כביש הפטרולים בצת אכזיב 

 ועוד. מה שמקנה ביטחון וכוח להמשיך.

הנסיעה לכנסת באוטובוס והשתתפות הציבור  הגענו להשגים,  -)תום(  -שכונה באכזיב-3

. מפגש פעילים אלטרנטיבית למקום אדריכלית  עובדים על תוכנית  בדיון היתה משמעותית. 

עדכון ואיך ממשיכים. המאבק מהווה מקור השראה ועשה רושם חיובי מאוד על  -19.7ב

 המועצה  ותושבי האזור.

מא לכמעט מחטף של ר של קיימענה מעולה ומהי -כביש פטרולים בצת אכזיב-4

.שלא שיתפה את הציבור למרות הבטחות בנושא.   הכביש אנו סטטורי ולכן החברה המועצה

להגנת הטבע מתנגדת. ליאור מהנדס המועצה צריך להשיב בעניין הזה למספר נקודות מול 

ת לבחון אלו נקודות?(. קיימא מתנגדת להרחבת הכביש ולעירוב שימושים וקורא –)לירון לירון. 

חניות לאורך הדרך מצידו המזרחי . ודרך  2רעיון  שיודה העלה   של כביש חד סיטרי והכנת 

 והמכשולים לאופניים הולכי רגל. יש לתוכנית גם היבטים חיוביים כמו העברת כל החניות 

 מהצד המערבי הקרוב לחוף לצד המזרחי ובמקומם להקים נק תצפית. 

  הוחלט ש

ר עמדה מסודר בנושא באחריות יודה שימשיך לרכז  ת נושא. יודה קיימא יפיקו ניי .א

 יעביר טיוטה ראשונית באמייל.

 רחל תעביר את תוכנית חזית הים באימייל. .ב

 .בשיתוף הציבורפורום –להקים מנהלת חופים קיימא קוראים  .ג

בריאות, כלכלה ותיירות , בטיחות –ליל הולך לפגוע בכל הג -מגה מחצבה גליל מערבי-5

לאחר פגישת קיימא האחרונה שבה  נהריה.  הגעה לבית חולים.בעיה ב בדרכים,  כולל 

הוקם מטה מחצבה לכלל ישובי האזור קידם עידן כנס תושבים שלאחריו –השתתף עידן 

 המועצה.  הוועדה הארצית דה המחוזית ובהמשךהוועליולי   25ואלישע מכין סרט בנושא.. ב 

חייב להגיע  עצהראש המו  להיות איתנו ויש ללחוץ עליה בנושא.ים חייב והעומד בראשה

שובי המועצה .כדאי וחשוב להציג כמשהו מי ארצית ולהציג ת עניין כפוגע ברבים וועדה הל

שפוגע בכלל הגליל חשוב לעשות עבודה מול דרג פוליטי. יש מקום להתחבר ל מאבקי 

ים לטעון ובכך מפילים אותנו מבי " אינו דבר מגונה כפי שבוועדה רוצמחצבות אחרים. "ני

 זכותינו להילחם על ביתנו.בפח. 



תום יעביר אימיילים של חברי הוועדה המחוזית. תוך המלצה לשלוח להם  גם –הוחלט ש 

 מוך במאבק זה. תקיימא ימשיכו ללוות ול אימיילים אישיים  מהתושבים..

 כאלו שמתוכננות בצפון. 700מטפל מול מטה תושבים במשגב. יש לירון  -טורבינות רוח-6

טורבינות כל  40כולל חוה כזאת באזור הר חלוץ כיסרא ואחת בג'ת ינוח כליל. כל חווה בת כ 

  -מדובר באסון ולאו דווקא  רק באנרגיה ירוקה מטר.  40מטר  גובה וחלקם  180אחת בת 

הון  כולל  גע נופי...  מעורב בזה גם הרבה כסף קמ, מפ 2הרג ציפורים, רעש, צל ענק של כ 

 אלוביץ'(. –יקון ישלטון )הט

ין את נציג מטה המאבק ממשגב. ואולי אף נזמ הוחלט ש נדון בכך בהרחבה בפגישה הבאה.

 לא הכל ירוק" -"טורבינות רוח -בינתיים אפשר ללמוד מדף הפייסבוק

 .הצגה ראשונית   -2016-2017תוכנית עבודה קיימא -7

מדובר בטיוטה ראשונית בלבד לעיון הערות ,עבודה  והחלטה של פורום קיימא. התוכנית 

 נכתבה כחלק מהקמת וועד קיימא שבו חברים כרגע יובל ותום. צריך אדם נוסף.

החברים מתבקשים לקרוא את התוכנית המודפסת שהועברה בין כולם ולהביא הערות 

 ון מורחב כנושא ראשון.לפגישתינו הקרובה. שם זה יעלה לדי

גדעון העלה את הצורך במינוי יובל כיושב ראש רשמי לקיימא. מפאת הזמן נדחה לפעם  -8

 הבאה.

 תודה לאהרון  על הארוח. בהחלט מקום נעים שנשמח שישמש לנו כבית פגישות קיימא. 

 תודה לכל מי שהגיע

 יובל -הביא לכתב

 

 


